
SPRAWOZDANIE 

Z 

DZIAŁALNOŚCI RADY RODZICÓW 

W ROKU SZKOLNYM 2021/2022 

 

Rada Rodziców w składzie przewodniczący Waldemar Andrzejewski, 

wiceprzewodnicząca Beatę Andrzejewską oraz sekretarz Renata Skowrońska, w 

roku szkolnym 2021/2022 w miarę możliwości czasowych oraz mimo ograniczeń 

związanych z pandemią, działała w okresie od 30.09.2021 kiedy to została wybrana, 

do 26.09.2022, i tak: 

1. Przewodniczący wraz z żoną brali udział w uroczystości rozpoczęcia roku 

szkolnego. 

2. Rada Rodziców zorganizowała trzydniową wycieczkę do Klasztoru Świętego 

Krzyża, Zamku w Ogrodzieńcu, zamku w Pieskowej Skale, Jaskini Łokietka i 

Jaskini Nietoperzowej. Zwieńczeniem był pobyt całodniowy w Parku Rozrywki 

„Energylandia” w Zatorze. 

3. Dokonano kolejnego wpisu do Księgi Najaktywniejszych Rodziców Szkoły. 

Wykaz tych rodziców znajduje się w końcowej części Sprawozdania. 

4. Kontynuowano zbiórkę nakrętek od butelek, których na dzień dzisiejszy 

posiadamy ok 700 kg. 

5. W związku z dniem nauczyciela Rada Rodziców, tak jak w roku poprzednim 

uzgodniła z dyrekcją szkoły sposób uczczenia pracy naszych wspaniałych 

nauczycieli. Propozycją było zakup lodówki do pokoju nauczycielskiego. 

6. We wrześniu Rada Rodziców po wcześniejszej akceptacji przez grono 

pedagogiczne, zatwierdziła PROGRAM WCHOWAWCZO-DYDAKTYCZNY W 

NSP „ŹRÓDŁA” W SKIERNIEWICACH. 

7. 25 listopada dotarła do nas wiadomość o śmierci naszego dyrektora p. 

Konrada. Szkoła a właściwie pani wicedyrektor stanęła z tego tytułu przed 

wieloma problemami. Przewodniczący starał się wspierać i na ile było to 

możliwe pomagać szkole w dostosowaniu się do nowych warunkach pracy. 

8. Ponadto zamówiliśmy od RR Mszę świętą za duszę naszego dyrektora. 

9. W dniu 6 listopada wpłynął do przewodniczącego od jednego z rodziców 

wniosek o sprawdzenie zachowania się uczniów klasy 5 podczas lekcji. 

Problem rozciągnął się w czasie, przeprowadziłem wiele rozmów w tej sprawie 

z rodzicami, nauczycielami, i dyrekcją, uczestniczyłem w zajęciach szkolnych 

klasy 5 jako obserwator. 

10. W związku z zapisem w Regulaminie szkoły odnośnie noszenia przez uczniów 

mundurków przewodniczący apelował do rodziców o dotrzymywanie tego 

obowiązku. Wydaje mi się ta sprawa bardzo ważna z wielu powodów, między 

innymi uczy dzieci obowiązkowości oraz nie powoduje konfliktów na linii 

rodzice – dzieci, które objawiają się stwierdzeniem: „oni nie mają mundurków 

to czemu ja muszę”. Do problemu mundurków chciałbym ciągle powracać. 



11. W okresie grudnia i stycznia znów wprowadzono zdalne nauczanie więc 

działalność RR trochę się zatrzymała. 

12. Przewodniczący brał udział w Dniach Otwartych szkoły. Przedstawił 

pozytywny obraz szkoły widziany z punktu widzenia rodzica ucznia, który 

uczęszcza od naszej szkoły już dziewiąty rok a więc prawie od początku 

istnienia szkoły. Przewodniczący przedstawił działalność RR w szkole. Przy 

okazji zostały wręczone bukiety kwiatów dla ustępującej pani Dyrektor oraz dla 

nowej dyrekcji. 

13. Na przełomie maja i czerwca, RR zorganizowała czterodniową wycieczkę do 

Trójmiasta i Kaszub. Zwiedziliśmy Gdynię a w niej Skwer Kościuszki i 

przycumowanych do niego Żaglowca „Dar Pomorza” oraz ORP „Błyskawica” a 

następnie odwiedziliśmy Muzeum Emigracji. Drugiego dnia zwiedzaliśmy 

Gdańsk a w nim Muzeum II Wojny Światowej, Starówkę, statek M/S Sołdek, 

popłynęliśmy galeonem na Westerplatte. Cały dzień towarzyszył nam 

przewodnik, który bardzo ciekawie opowiadał o wszystkich miejscach, które 

odwiedziliśmy. Trzeci dzień poświęciliśmy Kaszubom. Byliśmy w Muzeum 

Regionalnym założonym przez jednego kaszubskiego Przedsiębiorcę a w nim 

oglądaliśmy między innymi: pierwszy zbudowany dom do góry nogami i 

przeszliśmy się po nim, najdłuższe deski wpisane do Księgi Rekordów Ginesa, 

oglądaliśmy historię Kaszubów wysłanych na Sybir, działających w czasie II 

Wojny Światowej w tajnym „Gryfie Pomorskim”, Kaszubów walczących pod 

Monte Casino i na innych frontach a także emigrantów mieszkających w 

Ameryce i innych częściach świata. Następnie zwiedziliśmy Muzeum 

Kaszubskie gdzie dowiedzieliśmy się o życiu, zwyczajach i historii Kaszubów. 

Wspaniale bawiliśmy się w „Aquaparku” w Redzie. Czwarty dzień upłynął nam 

na powrocie do domu jednak po drodze odwiedziliśmy Pola Grunwaldu i 

zwiedziliśmy muzeum Bitwy. 

14. Z okazji zakończenia Roku Szkolnego Rada Rodziców przygotowała 

podziękowania w formie dyplomów dla każdego nauczyciela oraz innych 

pracowników szkoły. Do każdego dyplomu został dołączony bon na posiłek 

(obiad, lody itp.) w wysokości 150 zł w restauracji „Finezja”. Przewodniczący 

wraz z żoną udali się z dyplomami na obradującą Radę Pedagogiczną, z 

wręczeniem dyplomów i krótkim podziękowaniem. Przewodniczący rady 

rodziców wraz z żoną brał udział w uroczystościach zakończenia roku 

szkolnego. 

15. Jesteśmy na etapie przygotowywania „prezentu” z okazji Dnia Nauczyciela w 

bieżącym roku. Będzie to zakup kawy do wcześniej zakupionego przez nas 

ekspresu i herbaty do pokoju nauczycielskiego na cały rok. Pomysł został 

drogą SMS-ową zatwierdzony przez nową Radę Rodziców. 

16. Na dzień dzisiejszy nie wszyscy jeszcze wpłacili składki na RR za rok 

2021/2022, bardzo proszę przedstawicieli klas o przypomnienie rodzicom o 

tym zobowiązaniu – listę spóźnialskich przedstawi wiceprzewodnicząca 

przedstawicielom poszczególnych klas. 

17. Udostępniono szkole konto bankowe RR w celu zakupu nowych mundurków 

uczniowskich.  

18. Poniżej lista rodziców nominowana do wpisu do Księgi przez nauczycieli za 

rok szkolny 2020/2021: 



 

Klasa I:  

Anna i Jarosław A., Renata i Szymon A., Marta i Marek B., Marek C., Justyna 

G., Justyna i Kacper K., Katarzyna i Krzysztof Ł., Edyta i Paweł G., Marta K-

W., Jarosław W. Agnieszka i Jarosław C., Anna P. 

Klasa II: 

Magdalena i Zbigniew W., Marzena S., Magdalena Sz., Zdzisław Sz., Justyna 

P. 

Klasa III: 

Marta i Marek B., Karolina R., Aneta i Jan W., Katarzyna Ł., Marcin W., 

Marzena i Paweł T., Joanna M., Danuta W.. 

Klasa IV: 

Waldemar K., Tomasz Ch., Bartłomiej K.. 

Klasa V: 

Edyta G., Małgorzata Ż., Danuta W.. 

Klasa VI: 

Katarzyna S. 

Klasa VII: 

Waldemar i Beata A., Marta W., Tomasz U., Aneta i Jan W.. 

Klasa VIII: 

Justyna G., Lidia L., Agnieszka Z. 

Pełne nazwiska są podane w Księdze. 

Z otrzymanych od nauczycieli list aktywnych rodziców wynika, że rodzice nie zwiedli 

po raz kolejny, dziękuję Wam za to. Zachęcam do dalszej współpracy nie tylko tych 

co do tej pory się udzielali ale również nowe osoby. Robimy to dla naszych dzieci a 

może i wnuków. 

19. Wiceprzewodnicząca przedstawi sprawozdanie finansowe za kończący się rok 

i plan finansowy na rok rozpoczynający się. 

20. Na koniec chciałbym bardzo serdecznie podziękować tym wszystkim, którzy 

włączyli swoją pomoc w działaniu Rady Rodziców, na rzecz poszczególnych 

klas i szkoły. Bez Was nie dalibyśmy rady. Chciałbym również podziękować 

wszystkim nauczycielom za piękną współpracę z rodzicami. Dziękuję. 

Tematy dodatkowe do przedyskutowania podczas wolnych wniosków i do realizacji w 

nowym roku. 

21. Głosowanie nad przyjęciem „Szkolnego Programu Wychowawczo-

Profilaktycznego” w szkole Źródła 

22. Koncepcja Kalendarzy 

23. Prosimy przedstawicieli klas aby przypominali spóźnionym rodzicom o wpłacie 

zaległych składek i prośba o wpłaty bieżące. 

24. Bardzo proszę wszystkich rodziców o zgłaszanie wszelkich wniosków, 

problemów i uwag co do działania Szkoły, Rady Rodziców, Nauczycieli w celu 

podwyższania jakości działania naszej placówki. Jak można to zrobić? Proszę 

Was o rozmowy z wychowawcami, dyrekcją, Radą Rodziców ewentualnie 

składanie tych wniosków do skrzynki listowej umiejscowionej na klatce 



schodowej przy drzwiach wejściowych na pierwsze piętro szkoły. Zdarzają się 

sytuacje kiedy rodzice rozwiązują umowę ze szkołą. Czasami są to naprawdę 

błahe powodu, które urastają do wielkich rozmiarów. 

25. Podobnie jak w ubiegłych latach będę pytał nauczycieli w czym Rada 

Rodziców mogłaby wspomóc ich pracę. 

26. Na Zebraniu Rady Rodziców w dniu 24.02.2020r. w wolnych wnioskach i 

dyskusji podjęto dwa tematy: a/ temat technologii, z której korzystają dzieci, b/ 

temat szukania dofinansowań dla szkoły. Tematy nadal otwarte na działania. 

 

       Przewodniczący Rady Rodziców 

             Waldemar Andrzejewski 

 


